
KGC: Referat af bestyrelsesmøde d. 2. aug. 2022 

Afbud fra Per Plejdrup og Per Lauesen 

 

1. Nyt fra kontor og formand: 
Vi arbejder på en løsning, der kan give læ for gennemtræk i tunnelen, og i den 

forbindelse en udvidelse af terrassen mod øst. 

Mandag d. 8. aug. havde vi besøg af borgmesteren for Syddjurs Kommune, 

Michael Stegger Jensen, som så lokaliteterne og blev informeret om vores 

arbejde for de forskellige aldersgrupper. 

Martin og Sander er i gang med planlægningen af samarbejdet med 

Fuglsøcenteret om sæson 2023. 

Medlemstallet i klubben er pr. 2. aug. 851. 

 

2. Evaluering af uge 29: 
Igen i år var vores bane velbesøgt med over 1500 greenfeegæster fordelt på 

de to baner. Det gav en en samlet omsætning på godt 230.000 kr. Tak til alle 

de frivillige, som hjalp til i ugens løb! 

 

3. Møde med udvalgsformænd: 
Vi har inviteret bestyrelserne i de enkelte Klubber i Klubben til et 

idèudviklings- og dialogmøde mandag d. 29. aug. 

 

4. Økonomi: 
Halvårsregnskabet udsendes inden længe. 

 

5. Nyt fra udvalgene: 
Sponsorudvalg: Der afholdes sponsormatch d. 26. aug. 

Sportsudvalg: De årlige klubmesterskaber afholdes d. 27/28 aug. 

Begynderudvalg: Søndag d. 21. aug. afholdt vi i lighed med mange andre 

klubber ”Spil med dag”, hvor der mødte 9 interesserede op i selskab med en 

ven fra vores klub. Desværre druknede noget af glæden i regn! 



 

6. Andet: 

Der har været dialog med ejerne vedr. flere P-pladser. Der er forskellige 

idèer til løsninger. Men vi kan også udnytte de pladser, vi har lidt bedre. På 

rækværket er der påklistret hvide refleksstriber, og hvis man holder mellem 

2 mærker, udnyttes pladsen optimalt. Tænk over det næste gang du 

parkerer! 

 

7. Dato for næste møde: 
Mandag d. 29. aug. kl. 16.30 

 


